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ZAPISNIK 

sa  44.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 6.3.2024. godine u 
uredu ravnateljice s počekom u 10,30 sati.    
 
Prisutni: 1. Sanja Antolić, predsjednica Školskog odbora, 
                2. Andreja Kerovec Letica, zamjenica predsjednice ŠO, 
                3. Ana-Marija Gončar, član ŠO, 
                4. Anica Desnica, član ŠO. 
                 
Odsutni: Emina Klasić Dolenec, Andreja Tasoti, Maja Raščanec – opravdano 
 
Sjednici prisustvuju četiri člana od sedam Školskog odbora što je natpolovična većina i 
donesene odluke bit će pravovaljane.  
 
Poziv za 44. sjednicu Školskog odbora poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole.  

Predsjednica Školskog odbora gđa. Sanja Antolić  otvorila je sjednicu Školskog odbora, 

pozdravila prisutne i predložila dopunu dnevnog reda novom točkom 6. koja glasi 

“Donošenje  prethodne suglasnosti Školskog odbora za izmjenu ugovora o radu zaposlenika 

škole”. Dosadašnja točka 6. dnevnog reda postala je točka 7. Dnevni red sjednice sa 

dopunom jednoglasno je usvojen.   

 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika sa  43. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje Prijedloga Statuta OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica,  
3. Usvajanje Izvješća Povjerenstva za popis za 2023. godinu, 
4. Donošenje odluke o isplati naknada povjerenstvima za županijska natjecanja, 
5. Donošenje suglasnosti i ovlaštenja ravnateljici za potpis ugovora za nabavu namirnica za 

školsku kuhinju, meso i prerađevine od mesa grupa B,  
6. Razno.  

 
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 43. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa četiri glasa je usvojen i 

verificiran. 

Točka 2. 
Budući da je u Narodnim novinama broj 156/23 objavljen Zakon o izmjenama dopunama 
Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi obvezni smo uskladiti Statut škole s 
odredbama koje su se mijenjale. Obzirom na promjene i već donesene Statutarne odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta u suglasnosti s Gradom Koprivnica  osnivačem škole izrađen je 
Prijedlog Statuta škole.  
 
S izmjenama i dopunama Zakona s kojima smo uskladili Statut Školski odbor upoznala je tajnica 
škole: omogućuje se roditeljima elektronski upis učenika u prvi razred,  putem e-dnevnika 
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ispričati izostanak učenika, pri ovlastima Školskog odbora napravljene su izmjene u visini 
sredstava pri donošenju odluka o nabavi  usluga, robe i radova čija je pojedinačna vrijednost  
od 10.000,00 EUR do 20.000,00 EUR, pri ovlastima ravnatelja također su mijenjane visine sredstava 

do kojim ravnatelj može odlučivati o stjecanju, opterećenju ili otuđivanju pokretne imovine čija 
pojedinačna vrijednost iznosi do 10.000,00 EUR. 
 
U Prijedlog Statuta uvrštene su i sve Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta. 
 
Nakon rasprave Školski odbor je na prijedlog ravnateljice sa četiri glasa donio Prijedlog Statuta.  
Prijedlog Statuta razmatrat će Gradsko vijeće Grada Koprivnice i nakon dobiven suglasnosti Grada 
Školski odbor donosi Statut.  
 
Točka 3. 
Povjerenstvo za popis za 2023. godinu imenovano od ravnateljice izradilo je Izvješće o popisu. 
Povjerenstvo je utvrdilo da sredstava i sitni inventar odgovaraju prema popisa računovodstva. 
Popis je dopunjen nabavljenim sredstvima i sitnim inventarom iz 2023. godine.  
 
Osnovna sredstva na dan 31.12.2023. godine završila su inventarnim brojem 1517, a sitni 
inventar s brojem 1414.  
 
Povjerenstvo je dalo popis osnovnih sredstava za otpis koja će odvesti ovlaštena kuća. 
 
Školski odbor sa četiri glasa usvojio je Izvješće Povjerenstva za popis.  
 
Točka 4.  
Ove školske godine naša škola bila je domaćin Županijskog natjecanja iz biologije i Županija će 
nam doznačiti sredstva za isplatu naknade povjerenstvu za provođenje natjecanja.  
 
Školski odbor sa četiri glasa donosi odluku o isplati naknade Županijskom povjerenstvu u 
iznosu od 35,64 € bruto. 
 
Točka 5. 
Proveli smo jednostavnu nabavu za namirnice u školskoj kuhinji sukladno Odluci o provedbi 
postupaka jednostavne nabave u OŠ „Đuro Ester“. Poziv gospodarskim subjektima za dostavu 
ponuda stavljen je na web stranicu škole. Primljene ponude bile su potpune i pravodobne te 
su po provedenom postupku sklapani ugovori.  
 
Budući da prema ovlastima ravnateljica može sklapati i potpisivati ugovore do 9.290,00 € 
samostalno, a iznad toga uz suglasnost Školskog odbora ravnateljica predlaže Školskom 
odboru da ju  ovlasti  za sklapanje i potpisivanje ugovora za nabavu mesa grupa – B Perad i 
prerađeni proizvodi čija procijenjena vrijednost nabave bez PDV-a iznosi 14.300,00 €. 
 
Školski odbor sa četiri glasa  ovlašćuje ravnateljicu za sklapanja i potpisivanje ugovora za 
nabavu mesa   grupa – B Perad i prerađeni proizvodi.   
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Točka 6.  
Stupanjem na snagu Zakona o plaćama u državnoj i javnim službama i Uredba o nazivima radnih mjesta, 
uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u javnim službama obvezni svim zaposlenima 
ponuditi potpisivanje novog ugovora o radu.  
 
Ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zaposlenike škole za 
sklapanje novih ugovora o radu. 
 
Školski odbor sa četiri glasa donio j prethodnu suglasnost na prijedlog ravnateljice za zaposlenike škole 
za sklapanje novih ugovora o radu. 
 
Točka 7.  
Ravnateljica je informirala Školski odbor o tijeku učeničkih natjecanja, sada su počela županijska 
natjecanja. Iz badmintona naši učenici i učiteljica Vesna Hižman-Perošić sudjelovali su na državnom 
natjecanju.  
 
Učenici 3.-ih razreda ići će na izvanučioničku nastavu u Ptuj,  a učenici 8.-ih razreda koji polaze njemački 
jezik kao izborni predmet ići će u Beč. Ove izvanučioničke nastave planirane su Školskim kurikulumom i 
Godišnjim planom i programom škole za 2023./24. šk. godinu, međutim prema Pravilniku o provođenju 
ekskurzija, izleta  Školski odbor daje odobrenje za putovanje učenika u inozemstvo. 
 
Radi toga ravnateljica predlaže Školskom odboru da dade odobrenje za putovanje učenika 3. i 8.- razreda 
u inozemstvo. 
 
Školski odbor s četiri glas daje odobrenje na prijedlog ravnateljice za putovanje učenika 3. i 8.- razreda 
u inozemstvo.  
 

 
Sjednica je završila u 11,15 sati.    
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                      Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 


